


Ce a msemnat
acest an pentru
mine, ca om
Incep prin a va multumi pentru increderea ofenta si pentru ca ati
deschis acest raport. Am venit in Consiliu! General al Primariei
Bucuresti cu dorinta schimbarii modului cie lucru a autoritatii locate
din Bucuresti. Va asigur ca efortul depus este constant dar, d
nefericire, este inca prea putm vizibil in viata de 21 cu . .

st lucru Tmi cer scuze in nume personal, dar si al celor din
aparatul administrate a! Primariei Municipale Bucuresti (PMB), care
nu reusesc Tnca sa rniste lucruriie cu viteza pe care ne-o dorirn cu
totii. Sisternul este adesea imobil incat uneon at imoresia ca ai

.ea muta muntii rnai u: .at a convingc unii ars-,icijati ai PMB
sa lucreze eficient si profesionist jt uneori senzatia de
profesor de scoala :n fata unor elevi (angajatii PMB) care pur si
simplu nu sunt inl.eresati de procesul de invatare. cunoastere sau

Uve de dezvoltare profesionala.
Dar am ales rapid sa ma concentrez pe domeniile unde pot initia
si influenta proiecte valoroase pentru bucuresteni. Ammteles ca
doar cu perseverenta si cu rabdare putem misca lucrurile.
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Mizele mele -
privind Tnaint
la urmatorii 3 an
Pe i > ~ "da a ac" mele tn Consiliul General,
ma voi luota pentru urmatoarele principii si obiect
_pbtinerea unor veniturs sponte ale PMB

.jcerea subventiilor. dupa realizarea de - :ii si
modernizan, pentru a putea desfasura programeie de
iovestitii atat cle asteptate
_:ransoarenta deciziC"
_digitaiizare

eri publice
_jr; • social sanatos | . o ed'jcati-

- i european.

in urmatoarea oenoada. soe1 .marul General sa
mui1 curaj probleme precum:
_reorg-3nizarea adrr;nistratiei
_auditui companiiior municipale care t --omis (pentru
oast vinovatii de pierderi finance
_solutii pentru finantarea suplirnentara a t implicit
investitiilor
_profesiona!izarea aparatului administrate prii
oameni coi concurs), oameni care sa duca
proiectele vechi sau noi ia bun s^arsit : 'enoaca cat m.
scurta.

Nicorel
Nicorescu



Despre CGMB:
rol si functionare

*plus

CGMB este, la fel ca oricare consiliu local, autoritatea
deliberative! (ca un mini-parlament local) ce adopta hotarari
prin care se decid multiple aspecte cu privire la administrarea
unui oras.

Aceste hotarari se adopta In sedinfele de plen, dar, anterior,
sunt dezbatute in sedintele comisiifor de specialitate.

Fiecare consilier isi alege comisiite de specialitate din care
vrea sa faca parte. Eu am ales sa ma implic In comisiile pentru
care am considerat ca ma recomanda studiile, experienta
profesionala, precum si obsesia mea personala pentru
dezvoltarea sustenabila a oraselor, Cele tret comisii unde
activez sunt:

Comisia de Utilitati Publice si Salubritate.
Ca inginer, domeniul tehnic este apropiat de studiile mele de baza
si am dorinta de a vedea probleme acute din acest domeniu ca
evolueaza spre binele cetatenilor.

Comisia pentru mediul de afaceri, comert, turism si protectia
consumatorilor. Sunt antreprenor de 20 de ani si ma preocup
constant de asigurarea unui climat prietenos pentru dezvoitarea
economics a orasului,

Comisia de urbanism si amenajarea teritoriului. Urbanismul este
o component^ esentiala pentru dezvoltarea unui oras modern.
Avem nevoie de viziune,
de reatizarea unui Plan Urbanistic General care sa seteze directia
de dezvoltare sustenabila a orasului.





1Am pus Bucure$tiul pe harta international^
a competifiilor de e-sports.
Am reusit s5 aduc campionatul international de
DOTA2 la Bucuresti - pentru care Primaria Capitalei
a Tncasat minim 500 000 €,
Premiite oferite au tnsumat circa 40 milioane de
dolari, statul roman incaseaza" eel pu^in 10% din suma
totala, deci un minim de 4 milioane de dolari.

3
Gata cu punctele negre de accidente Tn trafic.
Avem mult prea multe accidente rutiere ce pot fi
evitate Tn Bucuresti, asa ca am solicitat Primarului
General sS fie realizat un project de sca"dere
a incidence! accidentetor Tn puncteie asa numite
"negre" din traficut Bucuresttului. MSsurile au fost
demarate de Administrate Strazilor.

2 Am luptat pentru 3 metri ce pot salva
vietile oamenilor.
Proiectul retrasSrii intersec^iilor de pe arterele de
gradul 1 si 2 din Bucuresti, cu linia de STOP la
semafoare retrasS cu 3 metri. Acest lucru poate
face diferen^a tntre neaten^ie / accidente / oameni
rani^i vs. un trafic mai stgur in Bucuresti pentru to£i.
Astfel, spa^iul marcat va fi utilizat de cStre biciclisti
pentru a se Tncadra usor pentru virarea la stanga Tn
intersect^ ceea ce va ajuta la Tncurajarea mobilita'tii
alternative prin sporirea tncrederii biciclistilor Tn
trafic. Pentru implementarea acestei masuri mai
rapid, solicit acum sus^inerea opiniei publice $i
presiune pe actuala conducere a Administrate!
StrSzilor din Bucuresti.

4
Mai multa transparent^ si un management mai
bun pentru Clubu! Municipal Bucuresti.
Am reaiizat o reducere a cheltuielilor lunare cu pana
la 9000 euro/luna. Am presat constant conducerea
clubului pentru atragerea de extra sponsoriza"ri.
Tn acest sens, sponsorizarile anuale s-au dublat
de la circa 250 000€ la 500 000€.
§i nu ne oprim aici!
Am transparentizat zona de achizi^ii publice prin
promovarea acestor anunfuri Tn Social Media.
Masura aduce mai mul^i agen^i economic! care oferS
servicii, plus costurile reduse.



5
Am obtinut Tncadrarea Tn buget a Strategiei
de gestiune a deseurilor Capitalei.
Din pacate, Tnca nu este realizata" asocierea dintre
Prirriciria Generala si Primariile de sector pentru a
aborda unitar aceasta" chestiune urgenta" la nivetul
orasului - fiind cunoscute infringement-urile
demarate de Comisia Europeans. Va continua s3
rSmana" o prioritate pe lista mea si In 2022.

7
Rezolvarea situatiei cadastrale si juridice
pentru Academia de Tenis.
Am demarat procedurile necesare pentru
rezolvarea blocajului si distribuirea acesteia
pentru CSM Bucuresti.

6
Am pus presiune pe Termoenergetica.
Mai Tnta"i, am contribuit la schimbarea managerial^ a
companiei Termoenergetica si schimbarea modului
de interactiune a acestei companii cu bucurestenii.
Am solicitat constant Administrate! PMB realizarea
mai rapida" a planului de investifii pentru reabilitarea
re^elei de distribufie primara" si secundara.

8
Negocieri pentru rezolvarea litigiilor PMB
Am participat la negocierile Tn curs de desfSsurare
pentru rezolvarea situa^iilor iitigioase ale Primariei
Capitalei pe domeniul salubrita^ii cu Iridex si Ecosud
Am sprijinit demararea studiilor care sa" evalueze
propuneri de cost acceptabile si corecte pentru

orasului sau companiile prestatoare.
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Pentru o gestiune mai eficienta si sustenabila
a transportuiui public
Am contribuit la dezbatertle pe tema acordarii
contractelor de gestiune a transportuiui public din
Bucures.ti/ltfov. Impreuna cu colegit mei din CGMB,
consilierii USR PLUS Gabriel Ra"u, Anamaria Gram,
Nicoret Nicorescu si Florin Covaci, am reus.it
sa aducem modificciri importante ce au la baza
urma'toarele 4 principti clare s. i ne-negociabile:

Cresterea calitatii serviciului de transport:
echipe de monitorizare a cura^eniei, iluminat functional,
senzori de temperature, distribute echilibrata a vehicuielor
dedicate persoanelor cu dizabilitati.

Protectia mediului prin obliga£ia operatorilor
sS achizitioneze exclusiv vehicule etectrice, hybrid
sau cu combustibi! alternativ.

Transparenta prin piatforma pubtica online In care calatorii
sa 151 regaseasca reclamatiile 5! stadiul Tn care se af!3 raspunsul
la sesizarile lor.

Respect pentru cSlatort prin personal dedicat verificarii
controlorilor 51 investitn de peste 6O% din cheftuielile
cu instruirea personalului Tn angaja^ii care tucreaza cu publicul.

Transparenta patrimoniului imobiliar al PMB.
Am inceput sa" tucrez la un project de mapare
a imobHelor pe harta GIS a Bucurestiului.
Sper sa poatS fi adoptat Tn aceasta iarna pentru c3
patrimoniul imobiliar a! Bucurestiului II pierdem doar
o data.

11 Bucurestiul trebuie mgrijit mai bine.
Dupa luni de tergiversare a acestor activitS^i,
am ajutat administra^ia PMB sa reia ac^iunile de
deratizare s. i dezinsec^ie at^t de necesare.
Am avut nenumarate intalniri cu cei responsabiti
pentru deblocarea situa^iei: Direc^ii, cabinet primar,
viceprimar etc - Comisia de Utility si Salubrizare.
Sper ca Tn 2022 astfef de Tntarzieri sa nu mai existe.
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Pentru un Bucuresti asa cum II meritam.
Am trimis numeroase solicitor! ccitre subordonate
PMB si a Directiilor responsabile din cadrul primariei
pentru a verifica daca resursete Primcmei sunt folosite
eficient si pentru a identifica solutii care sa urgenteze
masuri concrete pentru un Bucuresti asa cum Tl
merita'm, mai precis:

Am solicitat fisele pentru PNRR pentru aflarea
prioritatilor propuse de PMB

Am solicitat contractul PUG - pentru demararea
proiectului, aflat inca" este in analiza Primaruiui General.

Am solicitat Proiectul pentru cre^terea siguran^ei
rutiere

Am solicitat organizarea dezbaterilor publice multiple
zone de activitate: transport public, project radiale etc

Am solicitat efectuarea unui control CTC pentru
arterele tmprumutate de PMB ca"tre diferite sectoare
din Bucuresti si stabilirea gradului de Tndeplinire
a investi^iilor desfasurate.

13 Sprijin pentru antreprenorii din HORECA.
Am initiat un Project de Hotcirare de Consiliu
General pentru scutirea de taxe a teraselor In
pandemie - project adoptat.

14
Sprijin pentru investitii fn Sectorul 2.
Am acordat sprijin pentru adoptarea hotSrarilor de
Consiliu Local Sector 2 pentru investitii Tn Sectoru! 2.
Doua exemple: construire unei noi crese si realizarea
evenimentului de arts Tn aer liber "Lights ON" Tn
Sectorul 2 programat pentru luna Decembrie 2021.
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Ajutor la curatenie pentru Ferentari.
Bucurestenii din Ferentari au probleme specifice,
precum salubritate si dezinfectie/dezinsectie.
Am contribuit la rezolvarea problemelor zonei cu
ajutorul asociatiilor si reprezentan^ilor din zona".
Cartierul Ferentari trebuie sa fie un punct de
interes pentru PMB pe termen lung, deoarece doar
o actiune de cura^enie nu este suficienta,
desi este un Tnceput,

Ajutor pentru scolile cu profil special din
Bucuresti.
Am partictpat Tn Consiliiie de Administrate Tn
cadrul a doua scoli din Bucuresti cu profil special
- dedicate copiilor cu dizabilitS^i-
$coala Specials nr 1 (Str. Popa Rusu 13) si
Liceul Tehnologic Special nr.3 (str. Austrului 37).
Sper ca Tn raportul meu pentru anul 2022 sS pot
include si proiecte dedicate lor.

17 Pentru o capitaia mai putin zgomotoasa.
Am participarea la discutii si la adoptarea de
mcisuri pentru limttarea nivetului de zgomot
tn Bucuresti. Eforturile vor continua Tn linie cu
sezonafitatea ce determina si accentuarea
problemei zgomotului deranjant

18
Mai bine protejati Tmpotriva pandemiei
tn transportul comun al capitalei.
tmpreuna cu cotega Ana Maria Gram, am sustinut
implementarea masuritor de dezinfectare
a mijloacelor de transport si obligativitatea purtarii
mastii de protectie Tn mijloacele de transport.
Am facut solicitari cStre institutii precum Primarul
General, Societatea de Transport Bucuresti - STB,
Asociatta de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti
llfov - ADiBf, Directia de Transporturi - PMB.
Am organizat sesiuni de control cu responsabilii de
supraveghere a implementSrii ma'surilor precum
Brigade de Politie pentru Transportul Public si
Directia Generals de Politie a Municipiului Bucuresti.
Plus vizite de control la autobazele din oras.
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Dialog cu bucurestenii - oriunde, oricand.
Am acordat sprijin si audience tuturor celor care
m-au contactat in acest an.
Ma" bucur c3 am reusit sa rezolv Tn multe cazuri
probleme punctuale sesizate de ei, precum:
reparatii necesare unor strazi, probleme de
curStenie, probleme de furnizare a apei calde sau
ccildurii sau de urbanism. Voi continua sa-mi ofer
ajutorul si in urmatorii ani de mandat pentru ca"
sunt aici ca sa" va" reprezint.

20 de sedinte de Consiliu General
i r

Lor li se adauga" multe alte sedinte de lucru, pe
care am tncercat sS le rezum Tn cifre Tn coloana
alaturata".

39 de sedinte de Comisii de Specialitate,
dintre care:

15 sedin£e ale Comisiei pentru Mediul de Afaceri
15 sedinte ale Consiliilor de Administrate pentru
scolile speciale pentru elevii cu dizabiltta^i

14 $edinte ale Comisiei de Urbanism
14 sedinte de CA/sedinte de lucru pentru Clubul
Sportiv Municipal Bucuresti

10 sedinte ale Comisiei de UtilitSti Publice
si Salubritate

12 sedinte de Adunare Generals a Actionarilor
Ciclop SA, Termoenergetica, Policlinica STB

9 sedinfe ale Comisiei de Vanzare
spatii cabinete medicale

60 de ore dedicate lunar Tn medie
activitStilor legate de bunu! mers al orasului



Multumesc ca ati citit raportul meu.
Sunt aici pentru feedback, sugestii
si propuneri de proiecte pentru un
Bucuresti mai bun, asa cum Tl meritam.

J J 9

https://wa.me/40745188900

facebook.com/nicorelusrplus

nnicorescu@gmail.com
Nicorel
Nicorescfu


